
 

 

 

 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
17. seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 26. 1. 2017, ob 17. uri v sejni sobi 
Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona Kambič.        
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Danijel Golobič, g. Mirko Golobič, ga. Valerija Hudorovac, g. Bojan Jakša, g. Ferdinand 
Jakša, ga. Melita Kmet Ličen, g. Rudi Kofalt, g. Anton Križe, g. Vili Malnarič, g. Miha Mihelčič, 
ga. Damjana Simonič in g. Peter Štukelj.  
 
Odsotna: ga. Dina Plut in g. Damir Stare, ki je odstopil iz funkcije člana občinskega sveta. 
 
Na seji so bili prisotni tudi: 

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave,  

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• ga. Natalija Kastelec – višji svetovalec za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• ga. Tatjana Malnarič – višji svetovalec za pravne in premoženjske zadeve, 

• dr. Iva Konda – višji svetovalec za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• g. Franc Stariha – predsednik Nadzornega sveta Občine Semič. 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOSTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je ugotovila, da je na seji, od 14. svetnikov, prisotnih 12 članov 
občinskega sveta.  
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave.  
 
Predlog sklepa št.  032-1/2017-5: 
Sprejme se dnevni red 16. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 16. redne seje občinskega sveta. 
3. Obravnava in sprejem predloga Programa dela Občinskega sveta Občine Semič v letu 

2017. 
4. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
5. Obravnava in sprejem predloga Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2017 – 

DRUGA OBRAVNAVA. 
6. Obravnava in sprejem letnega programa kulture v Občini Semič za leto 2017. 
7. Obravnava in sprejem letnega programa športa v Občini Semič za leto 2017. 
8. Poročilo o dodeljenih sredstvih za pospeševanje razvoja malega gospodarstva v Občini 

Semič v letu 2016.   
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9. Poročilo o dodeljenih pomočeh za ohranjanje in razvoj kmetijstva in podeželja v Občini 
Semič v letu 2016. 

10. Obravnava in sprejem Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra. 
11. Volitve in imenovanja. 
12. Pobude in vprašanja članov sveta. 
13. Razno. 

 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 032-01/2017-5  je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep. 
 
Predlog sklepa št. 032-1/2017-6:    
Za zapisnikarico se predlaga ga. Renato Bukovec. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 

Sklep št. 032-01/2017-6 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 16. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA  

 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-1/2017-7: 
Sprejme se zapisnik 16. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 032-01/2017-7 je sprejet. 
 

Ad. 3) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA PROGRAMA DELA OBČINSKEGA SVETA 
OBČINE SEMIČ V LETU 2017 

 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora so predlagali, da se 
organizira srečanje z novo ravnateljico, kot je bilo predlagano na 16. redni seji. 
Predlagali so tudi, da se program dela dopolni z naslednjimi temami: 
- Informacija o stanju gospodarstva v Občini Semič s poročilom o delovanju poslovne cone 

Vrtača (vključno s programom Pokolpje). 
- Informacija o oskrbljenosti prebivalstva na območju Občine Semič s pitno vodo ter 

odvajanjem in čiščenjem komunalnih odpadnih vod. 
- Informacija o stanju na projektu Belokranjski vodovod – 1. faza. 
- Poročilo o delovanju smučišča Gače v sezoni 2016/2017. 
Člane je tudi zanimalo, kakšne načrte ima nov lastnik hotela in koliko občanov Občine Semič 
je v domovih starejših občanov v Sloveniji in koliko na Hrvaškem. 
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Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlagala občinskemu svetu sprejem 
programa dela z dopolnitvami Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj. 
 
Predlog sklepa št. 032-01/2017-8: 
Občinski svet Občine Semič sprejem program dela Občinskega sveta Občine Semič v letu 
2017 z naslednjimi dopolnitvami: 
- Obravnava informacije o oskrbljenosti prebivalstva na območju Občine Semič s pitno 

vodo ter odvajanjem in čiščenjem komunalnih odpadnih vod. 
- Obravnava informacije o stanju na projektu Belokranjski vodovod – 1. faza. 
- Obravnava informacije o stanju gospodarstva v Občini Semič s poročilom o delovanju 

poslovne cone Vrtača (vključno s programom Pokolpje).  
- Obravnava poročila o delovanju smučišča Gače v sezoni 2016/2017.  
 

Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 032-01/2017-8 je sprejet. 
 

Ad. 4) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala, da se spremeni sklep št. 602-02/2012-19, ki je bil 
sprejet na 16. redni seji in v katerem je zapisano, da se obravnava in sprejem Sklepa o 
določitvi cene programov vrtca in dodatnih znižanjih plačil v Občini Semič  umakne z 
dnevnega reda in se obravnava na marčevski seji, po opravljeni reviziji poslovanja z 
možnostjo racionalizacije vrtca. Šola lahko revizija poslovanja vrtca naroči šele po sprejemu 
zaključnega računa, kar pomeni, da občinski svet ne more na marčevski seji obravnavati 
predlaganega Sklepa, ampak se obravnava lahko opravi šele v poletnih mesecih. Ker je bilo 
pri sprejemu sklepa mišljeno, da revizijo poslovanja naredi nova ravnateljica, je predlagala 
nov sklep, in sicer, da  da se obravnava in sprejem Sklepa o določitvi cene programov vrtca in 
dodatnih znižanjih plačil v Občini Semič obravnava na seji v marcu 2017, po opravljenem 
pregledu poslovanja s strani nove ravnateljice OŠ Belokranjskega odreda Semič. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 602-2/2012-20: 
Sklep št. 602-02/2012-19, sprejet na 16. redni seji Občinskega sveta Občine Semič dne 15. 
12. 2016 se spremeni tako, da se glasi: 
»Točka »Obravnava in sprejem Sklepa o določitvi cene programov vrtca in dodatnih 
znižanjih plačil v Občini Semič« se obravnava na seji v marcu 2017, po opravljenem 
pregledu poslovanja s strani nove ravnateljice OŠ Belokranjskega odreda Semič.« 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 602-2/2012-20 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnike seznanila z informacijo o aktivnostih v PSC Vrtača. V 
kratkem se pričakuje dražba vseh zemljišč podjetja Motvoz d.d. Glede na prijavo na javni 
razpis za sofinanciranje vlaganj v ekonomsko-poslovno infrastrukturo je smiselno, da se na 
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dražbo prijavi občina, skupaj s podjetjem Cablex d.o.o. Na omenjenih zemljiščih morajo do 
konca leta 2018 nastati nova delovna mesta, v nasprotnem primeru bo morala občina 
nepovratna sredstva za investicijo »Komunalna infrastruktura PSC Vrtača – 3. faza«, v višini 
268.432,00 EUR,  z zakonitimi zamudnimi obrestmi vrniti.  Danes je v podpis prispela 
pogodba o sofinanciranju, vendar pa je podpis odvisen od odločitve podjetja Cablex d.o.o., 
ali se bo podjetje širilo v skladu s podpisano namero ali ne. Odgovor bo znan šele v 
ponedeljek, ko bo o tem razpravljala skupščina podjetja. Županja je tudi povedala, da še 
vedno potekajo pogovori z ga. Kristavčnik, o odkupu zemljišč v coni. Glede na nova dejstva je 
predlagala, da občinski svet podpre amandma, ki ga je pri proračunu vložil g. Štukelj, in sicer, 
da se občina zadolži za 500.000 EUR, sredstva pa nameni za nakup zemljišča za razširitev PSC 
Vrtača.  
 
Glede CeROD-a je povedala, da je pripravljen osnutek Pogodbe o sodelovanju občin pri 
izgradnji MBO, na katerega so občine že dala svoje pripombe. Na sestanku se je razpravljalo 
o dveh konceptih, in sicer, da se pripravi javni razpis za iskanje zunanjega izvajalca, če pa se 
zunanjega izvajalca ne pridobi, gredo občine same v izvedbo investicije. Razpis za izbiro 
partnerja in najem naj bi bil objavljen marca. Cilj razpisa bo najnižja cena. Cena investicije za 
občine, če se pridobi zunanjega partnerja, bi bila 4 mio EUR. Letna najemnina bi znašala 
100.000 EUR, zasebni partner pa bi jo plačal za obdobje 10 let v enkratnem znesku. Kar se 
tiče tožbe glede prejšnje investicije je zadeva nespremenjena, saj s strani izvajalca ni 
nadaljnjih aktivnosti. V tem času je bil objavljen tudi  osnutek Uredbe o obvezni občinski 
gospodarski javni službi obdelave komunalnih odpadkov. Občine partnerice so na osnutek 
Uredbe vložile pripombe. V osnutku je namreč zapisano, da se mora obdelava komunalnih 
odpadkov vršiti v obstoječih centrih, ki trenutno že razpolagajo z ustrezno infrastrukturo, ne 
govori pa, kaj je s centri, ki imajo že pridobljena gradbenega dovoljenja. Pripomba na uredbo 
je bila dana v smislu, da se z uveljavitvijo nove Uredbe počaka 2 leti. Če pride do potrditve 
Uredbe, pa bo potrebno izvajalca za obdelavo odpadkov poiskati na trgu, saj obdelava na 
CeROD-u ne bo možna. 
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani so bili mnenja, da so stroški 
prireditve Semiška ohcet, glede na rezultate, previsoki. Predlagali so, da se več pozornosti 
umeri v racionalizacijo stroškov.  
 

Ad. 5) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE SEMIČ ZA 
LETO 2017 – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Ga. Mateja Kambič je predstavila predlog proračuna za leto 2017 za drugo obravnavo, ki je za 
110.000 EUR višji, kot je bil predlog v prvi obravnavi. Razlog za povišanje je večje stanje 
denarnih sredstev na računu, med prihodki pa je upoštevana tudi prodaja objekta v 
Črmošnjicah. Sredstva so namenjena za preplastitev najnujnejših odsekov cest, za prvo fazo 
izgradnje mrliške vežice v Črmošnjicah, za začetna dela na mrliški vežici na Gradniku, 
povišana pa so tudi sredstva za kritje razlike v ceni za vrtec. V drugi obravnavi so bili v 
največji meri upoštevani predlogi in pripombe svetnikov in članov odborov in pripombe iz 
javnih obravnav proračuna. 
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Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je bil v predpisanem roku vložen en amandma, 
in sicer amandma g. Petra Štuklja, ki je predlagal zadolževanje v višini 500.000 EUR za namen 
nakupa zemljišč v industrijski coni (nakup zemljišč ga. Kristavčnik). V kolikor bo predlog 
sprejet, je potrebno ustrezno dopolniti odlok in letni načrt ravnanja z nepremičnim 
premoženjem. Županja je predlagatelju predlagala spremembo amandmaja v delu, kjer 
govori, da se sredstva namenijo za nakup zemljišč od ga. Kristavčnik, in sicer, da se sredstva 
namenijo za nakup zemljišč v PSC Vrtača, saj bo občina potrebovala dodatna sredstva tudi za 
nakup zemljišč, ki bodo na dražbi.   
Pojasnila je tudi, da je bil ga. Kristavčnik poslan dopis, da ponovno razmisli o ceni, z 
obrazložitvijo, da se svetnikom zdi cena visoka. Odgovora na dopis še ni. Sodelavka, ga. 
Malnarič, pa je predlagala, da se lastnici ponudi delen odkup zemljišča in se zemljišča ureja 
postopoma. 
 
RAZPRAVA: 
G. Peter Štukelj je pojasnil, da je bil namen amandmaja zagotovitev zemljišč za širitev cone, 
zato se je s predlogom županje, da se sredstva nameni za zemljišča v PSC Vrtača, tudi strinjal. 
 
G. Vili Malnarič je povedal, da se s predlogom strinja. Člani odbora so predlagali sprejem 
proračuna. 
 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Člani odbora so podprli amandma in 
predlagali sprejem proračuna. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog amandmaja dala na glasovanje. 
 
Predlog amandmaja št. 410-10/2016-19: 
Sprejme se amandma k Predlogu Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2017 za drugo 
obravnavo, predlagatelja Petra Štuklja, v naslednji vsebini: 
- V Računu financiranja proračuna Občine Semič za leto 2017 se v podskupino konta 

5001 – Najeti krediti pri poslovnih bankah na podkontu 50010101- Najeti krediti pri 
poslovnih bankah - dolgoročni krediti predvidi najem dolgoročnega kredita v višini 
500.000,00 EUR. S tem se Zadolževanje občine za leto 2017 poviša iz 197.061,00 EUR 
na 697.061,00 EUR. 

- V Bilanci odhodkov se na področju 16 – Prostorsko planiranje in stanovanjsko 
komunalna dejavnost poviša podkonto št. 42060001/4220 – Nakup zemljišč – kupnine 
za 500.000,00 EUR (iz 120.000,00 EUR na 620.000,00 EUR). 

Sredstva zadolževanja se namenijo za nakup zemljišč za razširitev poslovne cone Vrtača. 
Skladno z navedenim se spremeni 1. odstavek 11. člena Odloka o proračunu Občine Semič 
za leto 2017, ki se na novo glasi: »Za kritje presežkov odhodkov nad prihodki v bilanci 
prihodkov in odhodkov, presežkov izdatkov nad prejemki v računu finančnih terjatev in 
naložb ter odplačila dolgov v računu financiranja se občina za proračun leta 2017 lahko 
zadolži do višine 697.061,00 EUR.« 
Skladno z navedenim se dopolni tudi Letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem 
Občine Semič za leto 2017, v katerega se navedejo vse parcelne številke, katere bodo lahko 
predmet odkupa v poslovni coni. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
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GLASOVANJE: 12 ZA 
Amandma št. 410-10/2016-19 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 410-10/2016-20: 
Občinski svet Občine Semič potrdi Odlok o proračunu Občine Semič za leto 2017 s 
spremembo za drugo obravnavo, in sicer: 1. odstavek 11. člena Odloka o proračunu Občine 
Semič za leto 2017, se na novo glasi: »Za kritje presežkov odhodkov nad prihodki v bilanci 
prihodkov in odhodkov, presežkov izdatkov nad prejemki v računu finančnih terjatev in 
naložb ter odplačila dolgov v računu financiranja se občina za proračun leta 2017 lahko 
zadolži do višine 697.061,00 EUR.« 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-10/2016-20 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 410-10/2016-21: 
Potrdi se kadrovski načrt proračuna Občine Semič za leto 2017. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-10/2016-21 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-32/2016-4: 
Potrdi se dopolnjen Letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine za leto 2017, 
v katerega se navedejo vse parcelne številke, katere bodo lahko predmet odkupa v 
poslovni coni. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 478-32/2016-4 je sprejet. 
 

Ad. 6) OBRAVNAVA IN SPREJEM LETNEGA PROGRAMA KULTURE V OBČINI SEMIČ ZA LETO 
2017 

  
Ga. Mateja Kambič je predstavila program ljubiteljske kulture za leto 2017. 
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor je predlagal sprejem letnega 
programa. 
 
Predlog sklepa št. 610-1/2017-2: 
V letu 2017 se iz proračuna Občine Semič iz postavke ljubiteljska kultura sofinancira: 
- redno dejavnost registriranih kulturnih društev v višini 2.500,00 EUR, 
- delovanje pevskih zborov, godbenih, gledaliških, folklornih, recitacijskih in slikarskih 

skupin v višini 13.000,00 EUR, 
- izvedbo prireditev občinskega pomena v višini 2.000,00 EUR in 
- nakup opreme v višini 1.500,00 EUR. 
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Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 610-1/2017-2 je sprejet. 
 

Ad. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI SEMIČ ZA LETO 
2017 

 
Ga. Mateja Kambič je predstavila letni program športa za leto 2017. 
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Člani so mnenja, da se za športno-
rekreativne prireditve ob občinskem prazniku namenja premalo sredstev, zato bodo društva 
organizirala manj prireditev. Kljub temu predlagajo sprejem letnega programa. 
 
Predlog sklepa št. 671-1/2017-2: 
V letu 2017 se iz proračuna Občine Semič iz postavke programi športnih društev 
sofinancira: 
- interesno športno vzgojo predšolskih in šoloobveznih otrok v znesku 12.000,00 EUR,  
- športno dejavnost otrok in mladine s posebnimi potrebami v znesku 50,00 EUR, 
- športno dejavnost študentov v znesku 500,00 EUR,  
- kakovostni šport v znesku 500,00 EUR,  
- redno rekreativno vadbo pod strokovnim vodstvom v znesku 700,00 EUR,    
- šport invalidov v znesku 300,00 EUR,  
- rekreativne prireditve in rekreativne lige v znesku 3.600,00 EUR,  
- športno rekreativne prireditve ob občinskem prazniku v znesku 550,00 EUR,  
- izobraževanje in usposabljanje strokovnih kadrov v športu v znesku 300,00 EUR, 
- delovanje športnih društev in njihovih združenj v znesku 1.000,00 EUR, 
- naziv »Športnik/Športnica leta 2017« z nagrado 500,00 EUR, 
- programe projekta kvalitetnega preživljanja prostega časa mladih v znesku 4.750,00 

EUR (3.000 EUR za športno rekreativne vsebine v času počitnic, 1.750 EUR za druge 
mladinske programe). 

 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 671-1/2017-2 je sprejet. 
 

Ad. 8) POROČILO O DODELJENIH SREDSTVIH ZA POSPEŠEVANJE RAZVOJA MALEGA 
GOSPODARSTVA V OBČINI SEMIČ V LETU 2016 

 
Ga. Mateja Kambič je predstavila poročilo o dodeljenih sredstvih v letu 2016. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 441-2/2016-46: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o dodeljenih 
sredstvih za pospeševanje razvoja malega gospodarstva v Občini Semič v letu 2016. 
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Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 441-2/2016-46 je sprejet. 
 

Ad. 9) POROČILO O DODELJENIH POMOČEH ZA OHRANJANJE IN RAZVOJ KMETIJSTVA IN 
PODEŽELJA V OBČINI SEMIČ V LETU 2016 

 
Ga. Mateja Kambič je predstavila poročilo o dodeljenih sredstvih v letu 2016. Razpisana 
sredstva so bila namenjena štirim ukrepom. Najslabša izkoriščenost je bila na tretjem 
ukrepu, pomoč za zagotavljanje tehnične podpore v kmetijskem in gozdarskem sektorju, in 
sicer 56,83 %. Razlog temu je, da društva pri prijavi napišejo bogat program, ki ga ne morejo 
realizirati. Vsem društvom je bilo predlagano, da se vpišejo v register prostovoljskih 
organizacij,  saj imajo s tem izpolnjene pogoje, da vsaj delno črpajo sredstva, ki so jim 
dodeljena. Razmišljanja potekajo v smeri, da bi pri razpisu za leto 2017 uvedli omejitve za 
upravičence, ki so jim bila sredstva dodeljena, aktivnosti pa nato niso bile izvedene, in sicer, 
da se ti upravičenci na razpis ne morejo prijaviti.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora so imeli pomisleke 
glede omejitve, da se upravičenec ne more prijaviti na razpis, če prejšnje leto ni realiziral 
prijavljene aktivnosti, saj se lahko zgodi, da aktivnosti ni mogel realizirati zaradi okoliščin, na 
katere ni imel vpliva. Prav tako so imeli pomisleke na nižji odstotek dodeljenih sredstev, če 
so na istem ukrepu prejšnje leto prejeli sredstva, saj tisti, ki veliko delajo in investirajo ne bi 
smeli zaradi tega naslednje leto prejeti manj sredstev.  
 
G. Peter Štukelj in g. Ferdinand Jakša sta se strinjala z omejitvijo, da se na razpis ne morejo 
prijaviti upravičenci, ki preteklo leto niso realizirati aktivnosti za sredstva, ki so jim bila 
dodeljena. Takšne omejitve so tudi pri drugih državnih in evropskih razpisih. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 441-01/2016-136: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklepa, da se je seznanil s Poročilom o dodeljenih 
pomočeh za ohranjanje in razvoj kmetijstva in podeželja v Občini Semič v letu 2016. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 441-01/2016-136 je sprejet. 
 

Ad. 10) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA O UKINITVI STATUSA JAVNEGA DOBRA 

 
Ga. Tatjana Malnarič je predstavila razloge za sprejem sklepa. Zemljišče spada v gradbeno 
parcelo podjetja Unitplast d.o.o., zato ga želi podjetje tudi odkupiti in urediti kompleks v 
zaključeno celoto. Po zemljišču ni nikoli potekala cesta in tudi v bodoče ni predvidena 
izgradnja ceste na tem delu. 
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Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da podjetje zemljišče potrebuje zaradi nameravane 
širitve. Na mestu, kjer se ukinja javno dobro, bo postavljen oporni zid. Za oporni zid bo 
prestavljen šotor, na mestu, kjer je šotor postavljen sedaj, pa je predvidena širitev podjetja v 
letu 2018. Parkirišča bodo preselili na zemljišče, ki se nahaja za podjetjem Toki, po celi dolžini 
pa nameravajo zgraditi povezovalno cesto. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je predlagal sprejem sklepa. 
 
Predlog sklepa št. 478-23/2016-4: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra v predlagani 
vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 478-23/2016-4 je sprejet. 
 
Ob 18.00 je sejo sveta zapustil svetnik Peter Štukelj. 
 

Ad. 11) VOLITVE IN IMENOVANJA 

 
1. Obravnava in sprejem Ugotovitvenega sklepa o predčasnem prenehanju mandata članu 
občinskega sveta 
 
G. Rudi Kofalt – Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: Komisija se je sestala 
na seji 16. 1. 2017 in obravnava izstopno izjavo svetnika Damirja Stareta. Občinski svet mora 
sprejeti ugotovitveni sklep o predčasnem prenehanju mandata članu občinskega sveta. S 
sprejetjem ugotovitvenega sklepa občinski svet ugotovi dejstvo, da je član sveta izkoristil 
zakonske pravice odstopa s funkcije in mu zato preneha mandat. Ko članu občinskega sveta 
preneha mandat, se na podlagi Zakona o lokalnih volitvah nadomestni član sveta potrdi po 
proporcionalnem volilnem sistemu, postopek pa vodi občinska volilna komisija. Komisija je 
oblikovala ugotovitveni sklep, kot je naveden v gradivu. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-07/2014-16: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Ugotovitveni sklep o predčasnem prenehanju mandata 
članu Občinskega sveta Občine Semič  v predlagani vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 032-07/2014-16 je sprejet. 
 
2. Imenovanje Občinske volilne komisije za mandatno obdobje 2017 – 2021 
 
G. Rudi Kofalt – Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: Občinski volilni 
komisiji (OVK) je v letu 2016 poteke štiriletni mandat. Naloga občinskega sveta je, da 
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imenuje člane OVK za štiriletno mandatno obdobje. Vse stranke in liste, zastopane v 
občinskem svetu, so bile pozvane, da podaje svoje predloge za imenovanje OVK.  
Do predpisanega roka, 12. 1. 2017, so prispeli naslednji predlogi:  
- SMC, LO SMC Bela krajina, predlagana kandidata: 

• Robert KAMBIČ, Štrekljevec 26, Semič 

• Rosa MOHAR, Štefanov trg 6, Semič 
- N.Si, OO Semič - predlagana kandidatka: 

• Špela KAPŠ, Potoki 4, Semič 
- SDS, OO Semič: predlagan kandidat: 

• Karel POŽEK, Krvavčji Vrh 1, Semič 
- DeSUS, OO Semič: predlagana kandidatka: 

• Mirjana BUKOVEC, Roška cesta 9, Semič 
- Lista Ni nam vseeno: predlagan kandidat: 

• Janez ŽELJKO, Sela 12, Semič 
- SLS, OO Semič: predlagana kandidata sta: 

• Marija MOVERN, Praprot 11,  p. Semič 

• Janez SIMONIČ, Podreber 2a, Semič 
Skladno z dogovorom z Markom Zupaničem in Ivano Sokolić Pašič naj bi oba tudi v 
naslednjem mandatu opravljala funkciji predsednika in namestnice predsednika. 
 
Na podlagi prispelih predlogov je komisija oblikovala predlog sklepa občinskemu svetu, in 
sicer: 
V Občinsko volilno komisijo za mandatno obdobje 2017 – 2021 se imenujejo: 
-  predsednik: 
               ZUPANIČ Marko, univ.dipl.prav., Pot v Strmec 15, 8330 Metlika 
-  namestnica predsednika:                                                     
               SOKOLIĆ PAŠIČ Ivana, univ.dipl.prav., Rezijanska ulica 20, 1000 Ljubljana 
- člani: 
               KAMBIČ Robert, Štrekljevec 26, p. Semič 
               MOVERN Marija, Praprot 11,  p. Semič  
               ŽELJKO Janez, Sela 12, p. Semič 
- namestniki članov:  
              KAPŠ Špela, Potoki 4, p. Semič 
              POŽEK Karel, Krvavčji Vrh 1, p. Semič    
              BUKOVEC Mirjana, Roška cesta 9, p. Semič. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 040-02/2016-10: 
V Občinsko volilno komisijo Občine Semič za mandatno obdobje 2017 – 2021 se imenujejo: 
-  predsednik: 
               ZUPANIČ Marko, univ.dipl.prav., Pot v Strmec 15, 8330 Metlika 
-  namestnica predsednika:                                                     
               SOKOLIĆ PAŠIČ Ivana, univ.dipl.prav., Rezijanska ulica 20, 1000 Ljubljana 
- člani: 
               KAMBIČ Robert, Štrekljevec 26, p. Semič 
               MOVERN Marija, Praprot 11,  p. Semič  
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               ŽELJKO Janez, Sela 12, p. Semič 
- namestniki članov:  
              KAPŠ Špela, Potoki 4, p. Semič 
              POŽEK Karel, Krvavčji Vrh 1, p. Semič    
              BUKOVEC Mirjana, Roška cesta 9, p. Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 040-02/2016-10 je sprejet. 
 

Ad. 12) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je v začetku leta 2017 obiskala večja podjetja v 
občini. Poslovanje v letu 2016 so zaključili uspešno, dela imajo veliko, pojavljajo pa se tudi 
potrebe po širitvi in po nakupu novih zemljišč. Obiskala je tudi novega lastnika Hotela, g. 
Milana Ivanetiča, ki je zagotovil, da namera objekt ohraniti za namen gostinske dejavnosti.  
 
G. Danijel Golobič je vprašal, kaj se v coni dogaja z zemljiščem pri cesti. V imenu Odbora za 
družbene dejavnosti pa je pohvalil osnovno šolo, ki je izvedla smučanje na Gačah za 
predmetno stopnjo. Člani so predlagali, da smučanje organizirajo tudi za ostale učence. 
Odbor je bil tudi seznanjen, da je Matjaža Rožmana, dr. med., iz splošne ambulante v ZP 
Semič podal nepreklicno odpove in z informacijo o prihodu nove zobozdravnice, ki bo pričela 
z delom spomladi.   
 
Županja, ga. Polona Kambič, je glede zemljišč v coni povedala, da namerava lastnik, Didovič, 
na prvem delu zemljišč, kjer je nasut gradbeni material, postaviti gostinski objekt in bowling. 
Na drugem delu pa so zemljišča od podjetja Strojplast d.o.o. V podjetju že pripravljajo 
projektno dokumentacijo, saj se nameravajo prijaviti na razpis Pokolpja.  
 
G. Ferdinad Jakša je vprašal, kaj se dogaja s prostorom, ki je bil namenjen za gradnjo doma 
starejših. Glede smučišča na Gačah pa ga je zanimalo, ali bo še kdaj obratovalo v celoti. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da  se na prostoru, ki je namenjen za gradnjo doma 
starejših, trenutno ne dogaja nič. Glede smučišča je odgovorila, da sta do sobote delovali le 
dve vlečnici, ker je bila umetno zasnežena le proga B. Od tega petka naprej bo utrjena in 
pripravljena tudi proga A.  Obratovalno dovoljenje imajo le vlečnice, sedežnica pa ne. 
Dolenjske in tudi vse Belokranjske osnovne šole so že poslale šolarje na smučanje. Tudi 
Mestna občina Novo mesto je izpolnila svoj del po pogodbi in kupila karte v zneski, ki je bil 
dogovorjen. Težave se pojavljajo, vendar pa je z odprtjem smučišča narejen pomemben 
korak. Upravljavec smučišča se je v teh dneh obrnil na občino glede financiranja vzdrževanja 
tekaških prog. Stališče občine je, da ne more financirati vzdrževanja. Včeraj pa je bil z 
upravljavcem na občini sestanek glede možne prijave projekta na razpis CLLD. Na razpis želi 
prijaviti ureditev kolesarskega parka, parkirišča za avtodome in zipline parka. Vsakršna 
bojazen, da bo smučišče obratovalo samo to sezono, je zato odveč. 
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Ad. 13) RAZNO 

 
Ni bilo razprave. 
 
Seja sveta je bila zaključena ob 18.40. 
 
 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
Renata Bukovec      Polona Kambič 
 
________________________    _________________________ 


